
ZÁPIS  2/2020

ze schůze  komise  výstavby  a dopravy  Městského  úřadu  v Soběslavi,  která  se konala  dne

10. června  2020  v 16:00  hodin  se schůzkou  pozvaných  vmalé  zasedací  místnosti  MěÚ,

nám. Republiky  č.p. 1/I, 1.patro.

PřÍtomnÍ:

dle  prezenční  listiny,  která  je  připojena  k zápisu,  pozvaný  host:  Mgr.Lintner  Pavel

místostarosta  města  Soběslav

Program:

1. Investiční  akce  na rok  2020

2. Průmyslový  park  - Soběslav

3. Různé

Jednánízahájil  předseda  komise  Mgr.  Vladimír  Drachovský,  který  nejprve  přivítal  všechny

přítomné  a uvedl  důvody,  proč  se komise  schází  po tak  dlouhé  době.

1. Investiční  akce  na rok  2020

Místostarosta  Mgr.  Pavel  Lintner  seznámil  komisi  se stavem  investičních  akcí, které  probíhají

v roce  2020.

1)  Byl dokončen  a zkolaudován  chodník  v ulici  K Sedlečku  - téměř  veškeré  náklady  byly

pokryty  dotací,  město  zaplatilo  zhotovení  vjezdů  k jednotlivým  pozemkům.

2) Dokončují  se opravy  chodníků  vulici  Okružní,  Lustigova  a Dr.  Studničky,  bylo

provedeno  prodloužení  plynovodu.  Po dokončení  chodníků  bude  provedena  pokládka

asfaltového  koberce.

3)  Provádí  se frézování  asfaltového  povrchu  v Mrázkově  ulici v délce  cca 60 metrů

z důvodu  špatného  technického  stavu  vozovky  a firma  ČEVAK v tomto  úseku  provádí

výměnu  vodovodních  přípojek.  Vsouvislosti  stím  se provádí  výměna  indukčních

smyček  k semaforům.

4)  Zahájila  se oprava  parkoviště  u polikliniky.  Je vyfrézované  a jsou  vytrhány

zatravňovací  tvárnice,  které,  jak  bylo  zjištěno,  byly  uloženy  pouze  ve štěrkopískovém

loži. Toto  podloží  nevyhovuje  pro pokládku  asfaltového  koberce,  a proto  je nutno

provést  nové  podkladní  konstrukční  vrstvy  z kameniva.  Tím vzniknou  náklady  na více

práce  v hodnotě  cca 310  tis.  Kč.

5) Připravují  se opravy  cest od letiště  k,,Čejnovu",v  chatových  osadách  ,,Na Cihelně"

a v,,Mokerských  struhách",  a cesta  od bechyňského  mostu  až pod,,Svákov".

6)  Probíhá  stavební  řízení  na bruslařskou  dráhu.  Zhotovitel  stavby  - firma  Strabag.

Předpoklad  zahájení  a ukončení  je červenec  -  září  2020.

7) Předprostor  škol  -  stavba  byla  zahájena,  bylo  provedeno  oplocení  staveniště  (vyjma

chodníku  podél  ulice  Tř. Dr.E.Beneše.)  Vstupy  do ZŠ a gymnázia  jsou  po dohodě

s řediteli  škol  zajištěny.  Termín  dokončení  - 30.11.2020.  Byla poskytnuta  dotace  800

tis. Kč na SO-chodníku.

8)  Probíhá  rekonstrukce  kostela  sv.  Marka.  Je provedeno  napojení  nové dešťové

kanalizace  vč. drenáží  a osazení  nopové  fólie.  Jsou zahájeny  práce  na opravě  fasády,

střechy  a proběhne  výměna  4ks oken.  Při zemních  pracích  byl proveden  záchranný

archeologický  dohled.



9) V průběhu  července  bude  osazen  kiosek  na náměstí  Republiky  v prostoru  vedle

informační  tabule.

lO)Je  připravena  realizace  části chodníku  vulici  Horní  Příkopy  od domu  č.p.70  až po

č.p.75.  Dopravní  řešení  je odsouhlaseno.  Vtéto  etapě  se neuvažuje  srozšířením

stávající  komunikace.

Připravované  investiční  akce  na příští  období

1) Rekonstrukce  výpravní  budovy  ČD bude  zahájena  v roce  2021.  Vznikne  zde 1 byt,  kancelář

Comettu,  denní  místnost  pro  řidiče,  bufet,  čekárna,  WC a bude  zřízen  kolostav.

2) Přestavba  MŠ Nerudova.

3) Rekonstrukce  chodníků  v ulici Petra  Voka  -  od náměstí  k mostu  přes  Černovický  potok.

V rámci  této  rekonstrukce  bude  znovuobnoven  bývalý  přechod  pro  chodce  u,,mlíčňáku".

4) Stavební  úpravy  parku  u kostela  sv. Víta.

5) Rekonstrukce  víceúčelového  hřiště,,U  Mrtvoly".

2. Průmyslový  park  - Soběslav

Pan Šena a Ing. Podlaha  podali  informaci  o průběhu  schůzek  z komise  ŽP ze dne  4. 6. 2020

a schůzky  ze dne 9.6.2020  konané  za účasti  představitelů  společnosti  DMDENT,  EXPRIN

Property  s.r.o.,  projektanta  a zástupců  města.

Přítomní  členové  komise  uvedené  okolnosti  projektu  prodiskutovali  a k záměru  mají  tato

doporučení  :

- upřesnit  likvidaci  dešťových  vod,  stavební  komise  navrhuje  povrchové  vsakování

- zaměřit  se na likvidaci  odpadních  vod,  prověřit,  zda je stávající  ČOV schopna  pojmout

takový  nárůst  odpadních  vod

- projednat  komunikační  propojení  Soběslav-  Chlebov  pro  pěší  a cyklisty

- řešit  otázku  šířky  komunikací

- není  řešena  otázka  kapacitní  dopravní  prostupnosti  uzlových  bodů  (křižovatek),

11/135, 111/13521 a dálniční přivaděč

3. Různé

- Zkrácený  interval  na  E-55,  stížnosti  ze strany  obyvatelstva,  hlavně  důchodci

a vozíčkáři.  Žádost  o prodloužení  intervalu  na křižovatce  ulice  Mrázkova.

Další  jednání  komise  se bude  konat  ve středu  16.  září  2020.  Hodina  zahájení  a místo  konání

bude  ještě  upřesněna  v pozvánce.  V případě  nutnosti  se svolá  mimořádné  zasedání  stavební

komise.

Z á v ě r:

Program  byl vyčerpán  a nebyly  vzneseny  žádné  další  připomínky.  Mgr.  Vladimír  Drachovský

v 17.30  hodin  schůzí  komise  výstavby  a dopravy  ukončil.

Zapsala:  Martina  Kubešová


